
Styret  

På årsmøtet 25. februar 2015 ble følgende personer valgt inn i styret i Strand Kajakk-Klubb. Styret 
fikk fullmakt til å konstituere seg selv, utfallet ble følgende:  

Leder:                               Ole Andreas Isdahl           (valgt for ett år) 

Nestleder: Ingeborg Rasmussen  (ikke på valg)  

Styremedlemmer:  Bjørn Inge Tønnessen  (valgt for 2 år)  - økonomiansvarlig 
 Asbjørn Bakken       (valgt for 2 år) 
 Karen Zaborowski  (valgt for 1 år)  
 Clive Jones  (valgt for 1 år) 
                                          
  
Varamedlem: Kristin Johansen  (valgt for 1 år)  
  
Ungdomsrepresentant: Magnus Hamar  (valgt for 1 år) 

Det har vært avholdt 9 ordinære styremøter i løpet av 2015.  

Valgkomiteen 

Valgkomiteen har bestått av Gunnar Berg og Stine Sem. 

Administrativ Leder 

Morten Minde, som er aktiv utøver fra Strand KK, har nå hatt denne stillingen i 2 år. Administrativ 
Leder rapporterer til styret og er ansvarlig for daglig administrativt kontorarbeid, herunder all epost 
til/fra klubben, medlemsregister, kursadmin, post, daglig økonomiadmin osv.   

Komiteer / Komiteansvarlige 

Rekruttering / Kurs: Kristin Johansen og Morten Sjursen 

Sportslig utvalg: Arne B Sletsjøe, Martin Minde, Mathias Hamar, Karl Anders Sletsjøe,  
                                         Lars Wiik, Administrativ leder og et styremedlem (for tiden Clive Jones).  

Båter / Utstyr: Clive Jones og Robert Fitzgerald 

Hjemmeside: Karen Zaborowski 

Dugnader: Siv Utne og Kristin Johansen  

Koksa: Ingeborg Rasmussen 

Foreldregruppe:                Karen Zaborowski, Morten Røsten, Harald Saksvik og William Juul 

Regnskap 
KS Regnskap AS, Bærum, har ført regnskapet for 2015. 

Revisjon 
Leif Bruaas har revidert regnskapet. 



Oppsummering av 2015 

• Antall medlemmer har holdt seg stabilt i 2015 rundt 650 medlemmer.  

• På slutten av sesongen tok Mira Verås Larsen avgjørelsen om å legge opp, klubben er 
stolte over ditt bidrag og minnes flere gode løp også denne sesongen! Sjette-plassen på k1 
1000m kunne like gjerne endt med bronse og var et imponerende syn!  

• Anna Sletsjøe har gjennom sesongen vist seg en kapabel arvtaker etter Mira på og utenfor 
arenaen. Først viste hun stort heltemot ved å kjøre seg inn til en sterk 9.Plass i maraton EM 
etter flere uhell. Anna har et stort hjerte som kan mer enn å pumpe blod ut til armene, hun 
vet å ta godt vare på og inkluderer nykommere til klubben! Slike ambassadører får ekstra 
oppmerksomhet i Strand! Senere på året fikk Anna vist hva som virkelig bor i henne, hun 
unngikk uhell og tok en femteplass i et veldig sterkt juniordame-felt under VM maraton i 
Gyør.  

• Året 2015 er preget av unge lovende. Ungdommene våre tok i alt 20 pallplasseringer i det 
norske ungdomsmesterskapet, har må det tilføyes at de har fått bistand av Christoffer Juul 
som bare er 14 år. Denne ungdomsgjengen presterte også stort i Nordisk, der tok Even 
Sevaldsen og Gunnar Nydal Eide fem medaljer hver i forskjellig valør. Den mest minnerike 
for publikum var nok tredjeplassen på k2 200m, der de hadde 180 i frekvens pr minutt!  

• På herresiden har vi nok en gang måttet se oss slått av OKK i NM lågbåt, til tross for 
innkjøp av ny k4. Sesongen 2016 bør vise andre takter. Men det finnes lyspunkt også her, 
unge lovende padlere får muligheten selv i NM. Even Sevaldsen gjorde en flott figur 
sammen med trener og mentor Arne B. Sletsjøe. Dette resulterte i en flott andreplass. 
Nevnte plassering føyde seg inn i en rekke andre pallplasser (14 i total). Senior damer 
sørget som før for at vi tok hele 5 gull i lagbåtmesterskapet. 

• En prestasjon som fortjener å bli nevnt i egen bolk er Karl Anders Sletsjøe sin tredje plass 
under verdenscupen i maraton, han viste stor kløkt og gode overbæringer under sprint 
distansen i Brandenburg!  

• I 2015 satt vi også rekorder på bortebane, Aurora Hofman ble Nederlandsk mester på syv 
distanser. Hun tok like så godt 7 av 8 mulige gull, men dama har folkeskikk og nøyde seg 
med sølv på hvert fall en distanse så nederlenderne fikk sitt. Herlig!  



 
• Til slutt må det nevnes en liten men kunnskapsrik trenergruppe som gir klubben, og de 

unge muligheten til å blomstre. Arne B. Sletsjøe er hovedtrener, hans høyre hånd Martin 
Minde, Karl Anders Sletsjøe, Lars Wiik og hans høyre hånd Erlend Vangsnes har i 2015 
gjort en fantastisk jobb for alle sammen. Takk! 

• Vi arrangerte Strandpromenaden 14. juni, dette er et arrangement vi ønsker å prioritere da 
det er viktig for miljøet på brygga.  

• Klubbmesterskapet ble arrangert som seg hør og bør. Raskest på K1 500m var Karl Ander 
Sletsjøe.Raskest blant damene var Anna Sletsjøe. Det prestisjetunge K2-løpet ble vunnet 
av Julie Velmar og Morten Minde. 

• Kursvirksomheten til SKK er blitt organisert gjennom tiltaket KAJAKTIV.NO. Det er 
klubbens aktive seniorpadlere som i hovedsak står for administrasjon og gjennomføring. 

• Flere år med trenerutdanning og egne kurs har resultert i at klubben eksporterer flinke 
trenere og instruktører. Året 2015 tok Sindre Kumle Berg over rollen som 
ungdomslandslagssjef etter Lisa Sheriff. Dette er et viktig bidrag til norsk padling.  



 

Styrets Arbeid:  

Inngangen på året var noe uvanlig for et styre i SKK, første styremøte ble Ole Andreas Isdahl valgt 
som forman. Dette har gjennom året vist seg som en god avgjørelse. Ole-Andreas fikk sin ilddåp 
nær sagt umiddelbart på padletinget. Her ble klubbens saker fremmet, samt hentet inspirasjon til 
den nye virksomhetsplanen vår. Denne planen har nå blitt en sentral del av styrets arbeid, og vi 
skal gjennomgå de temaene denne fokuserer på:  

• Virksomhetsplanen skal være et levende strategisk dokument, og skape en mer langsiktig og 
helhetlig tankegang for klubbens kommende styrer.  

• For det kommende styret har det blitt utformet et forslag til organisasjonsstruktur, slik at 
medlemmer i styret skal få en klarere rolle og mer handlefrihet/ansvar.  

• Alt engasjement i styret er frivillig, og det er viktig å føle seg engasjert, delaktig, sett og hørt. 
Dette dokumentet skal ikke være en entydig arbeidsinstruks, men veiledende for arbeidet.  

• Per dags dato har vi fem fokusområder: Rekruttering, arrangementsutvikling, inkludering, 
konkurranseaktivitet og organisasjonsutvikling.  

Styrets arbeid er logget og dokumentert gjennom en aksjonsplan. Denne har blitt innført i 
hovedsak for å sørge for gjennomføring, holde øye med tidsfrister og motivasjon. Denne loggen 
har vist seg effektiv på for gjennomgang på styremøter og er noe vi ønsker å fortsette med i 2016.  
 
 
Medlemmer 

Ved inngangen til 2015 var vi 650 medlemmer. Vi fikk en lavere medlemsøkning i løpet av 2015 
enn forventet, dette er nok påvirket av sommerværet som uteble. For det kommende året har styret 
satt ned en komite for å nå klubbens ambisjoner om å vokse til 700 medlemmer. Samtidig vil vi 
fortsette å følge opp med turpadling på mandager og aktiviteter som i bedre grad samler 
turpadlere. Facebook er en plattform som har vist seg å fungere godt i dette arbeidet, og har må vi 
fortsette det gode arbeide Karen Zaborowski har startet opp.  

Flertallet av våre medlemmer tilhører disiplinen flattvann. Men for året arrangeres det 
Norgesmesterskap i polo-disiplinen på Oslo kajakk-klubb og vi skal stille med minst et lag. Det er 
foreløpig ikke registrert noen medlemmer som funksjonshemmede, men vi ønsker å legge til rette 
for dette ved å byggen tilpassede brygger.  

Nye medlemmer  i 2016 må søke om medlemskap via et minidrett.no som det kommer en link til på 
hjemmesiden. Erfaringene med den løsningen er få, men vi følger NIF`s anbefaling om å benytte 
deres systemer for medlemsregister, kontingent og kursavgifter. Dette vil forhåpentligvis gjøre det 
enklere å følge opp innbetaling av kontingenter, medlemsregister, og utsendelse av kode til 
nøkkellåsene.  

Økonomi 

Klubben har i 2015 hatt tilfredsstillende økonomi.  

Sum inntekter er kr. 1 463 426 som er ca. kr. 150 000 mindre enn budsjettert. Nedgangen skyldes 
en noe ambisiøs projeksjon for tilvekst av medlemmer, vi må erkjenne at vi er avhengige av gode 
sommere for å øke medlemsmassen eller et stort tykke innsats.  Sum driftskostnader er kr. 
1 352 511 som er nærmere kr. 175 000 mindre enn budsjettert. Dette skyldes i stor grad god 
økonomistyring, og lavere strømutgifter. Driftsresultatet er kr. 110 916 som er ca. kr. 25 000 høyere 
enn budsjettert.  



Medlemskontingentene for 2016 sendes ut, så fort vi får vårt nye system opp og går. Dette er et 
system via nif og heter minidrett.no. Vi regner med å måtte bistå en del medlemmer med service i 
overgangsfasen, men dette er en nødvendig endring og i tråd med norsk idrett ellers. 
 

Kommunalt Idrettsstipend 

I forbindelse med tildeling av kommunale tilskudd setter Bærum Idrettsråd hvert år av et beløp som 
skal gå til idrettsstipend. De siste årene har dette beløpet ligget på ca. kr. 120,000. Normalt 
kommer det inn mellom 30 til 50 søknader. Stipendet skal bidra til å gi idrettstalenter i Bærum 
Kommune muligheter til å kunne videreutvikle sitt talent og derved kunne hevde seg på nasjonalt 
eller internasjonalt toppnivå innen sin idrettsgren. 
 
Utøvere fra Strand KK har gjennom sine idrettslige prestasjoner på topp nasjonalt og internasjonlt 
nivå vært gjengangere på listen over dem som blir tildelt dette prestisjetunge stipendet. I 2015 
mottok Strands Morten Minde Bærum Kommunes Idrettsstipend. Tungen på vektskålen for 
kommunen var nok EM gullet i U23 klassen det foregående året (2014). Padleskole 

Strand Kajakk-Klubb har hatt stor suksess med padleskole for barn fra 10-14 år. Dette er blitt vårt 
viktigste verktøy for å rekruttere nye, unge til padlesporten. Vi har hatt ca 20 barn på kurs hver vår.  
På kursene legges det vekt på sikkerhet, og å lære gjennom lek. Instruktørene er våre egne aktive 
utøvere, stort sett fra junior klassen.  Alle våre instruktører får utdanning gjennom Padleforbundet 
før de starter opp. Vi får veldig gode tilbakemeldinger fra barn og foreldre. 
 
Padleskolen har de siste årene gitt et godt tilskudd til vår aktive gruppe. For noen er trening målet 
og de har det moro med det, mens andre syns det er spennende med konkurranser. Av 20 barn på 
fjorårets kurs regner vi med at ca 10 kommer til å delta på stevner sommeren 2016.  

Kajaktiv 

Kajaktiv er Strand Kajakk-Klubbs kursvirksomhet og drives av klubbens aktive seniorer og juniorer. 
Mange nye medlemmer rekrutteres gjennom Kajaktiv. I 2015 var 52 privatpersoner og nære 110 
personer på våre bedriftskurs. Flere av disse blir siden medlemmer. Våre kursholdere gjør en 
strålende jobb for rekruttering, sikkerhet på vannet og opplæring i bruk av klubbens materiell.  

Overskuddet fra kursvirksomheten går til å dekke idrettsaktivitetene til klubbens aktive.  

Daglig Drift og Aktiviteter  

Administrasjon 

Den daglige drift og administrasjon dekker et bredt spekter av oppgaver og krever mye tid. Ikke 
alle oppgaver kan på en forsvarlig måte dekkes av styremedlemmer eller andre tillitsvalgte på 
deres fritid. Vi har nå noen års erfaring med å ha en administrativ leder engasjert i klubben og vil 
fortsette denne ordningen. Administrativ leder har en entydig stillingsinstruks og rapporterer til 
styret.  

Vedlikehold og Opprustning 

• Det har vært gjennomført flere rydde- og rengjøringsdugnader. Stort sett er det pent og 
ryddig på klubben, men vi er ikke helt fornøyde med søppel og vedlikehold av uteområder. 
For det kommende året vil vi legge mer vekt på et ryddig og pent uteområde, det profiterer 
miljøet vårt på.  

• Koden til dørlåsene blir annonsert byttet etter fristen for betaling av årskontingenten. Vi 
kjører ukentlig rapporter på disse innbetalingene og sender ut koden til dem som har betalt.  

http://minidrett.no


• Opprustingen av toaletter og renhold er gjort på høstdugnaden. Styret har hatt en større 
fokus på helse og miljø gjennom året. Dette har blant annet resultert i en grundig rengjøring 
av ventilasjonsanlegget. Asbjørn Bakken har gjennomført en større utredning av klubbens 
energiforbruk og vi vil bruke denne for fremtidige vedlikeholdsarbeid.  

• Foran sesongen 2016 ser det ellers ut som som om bryggene må få en opprustning, og vi 
håper på at vi kan gå ut fra nye brygger høsten 2016. Mer om dette senere.  

• Når det gjelder båtplasser har vi ennå noe ledig utendørs. Innendørs er det fullt og vi får 
stadig større utfordringer med å få plassert nye klubbåter, finne plass til nye unge aktive 
som vil satse og som investerer i ny båt, og gjestende padlere fra landslaget og Wang 
Toppidrett. Bryggeprosjektet vi planlegger håper vi skal frigjøre noe plass til klubbens 
utvidelse og styrke oss på lang sikt.  

Aktiviteter 

Det viktigste vi gjør i det daglige er å legge forholdene til rette for at det skal være hyggelig å 
komme ned på klubben, enten det er for å padle eller for å engasjere seg i andre aktiviteter. Dette 
bidrar til å bygge miljøet og skaper aktivitet. Av alt som skjer på klubben kan vi nevne noen viktige 
aktiviteter:  

• Inne-treningen på vinteren, bl.a. sirkeltreningen ledet av Karl Anders og Lars Wiik viser seg 
å fungere som et lim mellom store og små.  

• Turpadling: Fellestur på mandager Kl:18.30 varierer i oppmøte, men vi erfarer at oppmøte 
fra padlekyndige styremedlemmer gjør tilbudet enda mer attraktivt.  

• Masterstreningen: Denne gruppen er blitt en stor grad av klubbens ryggrad og identitet. 
Våre mastere er et godt eksempel på samhold, idrettsglede og frivillighet. De stiller opp på 
dugnader og for de yngre når de lurer. Møt gjerne opp til en av deres faste treningstider 
hverdager kl. 17 og lørdager og søndager kl. 10. Man varmer ofte opp sammen og kjører 
gjerne det samme programmet, men i forskjellige grupper avhengig av hvor fort man kjører. 
Målet er stadig å øke deltagelsen slik at det alltid er en gruppe som holder en passende 
fart. 

• Polotrening: Polo har hatt mindre aktivitet i klubben de siste 2-3 årene, men NM deltakelse i 
2016 håpe vi skal få i gang entusiasmen igjen. Ellers er polokajakker brukt i stor grad i 
forskjellig opplæring som for eksempel på padleskolen.  

• Treningen for de aktive: Hver dag i sesongen er de aktive på vannet. Arne B Sletsjøe, 
Martin Minde, Karl Anders Sletsjøe og Lars Christian Wiik har bidratt mye på trenersiden og 
vi retter en stor takk til dette eminente trenerteamet.  

• Kajakkskole: Tirsdager og torsdager for nybegynnere i alderen 11-13 år. Utover sommeren 
så er målet å få flest mulig fra denne gruppen over i en treningsgruppe som kan ha 
deltagelse i det siste stevnet på Årungen som mål.  

• Ulike sosiale tiltak som for eksempel klubbkvelder med pizza og bowling… 

• 17. mai: Flaggheisingen med påfølgende fellestrening og stor frokost har for alvor 
gjenninnført som Strand-tradisjon.   

• Padlekurs: Av sikkerhetsmessige grunner og for å sikre at alle nye medlemmer får et best 
mulig utgangspunkt så kreves det nå at man tar nybegynnerkurs. Unntaket er dem som kan 
dokumentere tilstrekkelig padleerfaring. Padlekursene går over 2 kvelder og er blitt meget 
godt mottatt. Alle som gjennomfører våre padlekurs får utstedt NPF’s våttkort. Dette skjer 



på avslutningen av kurset.  

• Samlinger i regi av NPF: Også i 2015 var vi vertsklubb for noen av samlingene til og 
Ungdomslandslagene. Disse samlingene har en positiv effekt for miljøet på klubben og vi vil 
fortsatt være positive til henvendelser fra NPF om å stille lokalene våre til disposisjon. Slik 
er det for øvrig også hos våre naboklubber.  

• Wang-treningene: De siste årene har flere av dem som går “padlelinjen” på Wang 
Toppidrettsgymnas kommet fra Strand KK. Wang har lagt sine treninger til Strand og Koksa 
og for de av elevene og trenerne som ikke er medlemmer i Strand så har vi reservert egne 
båtplasser. 

• Landslaget har sin base på Strand Kajakk-Klubb, dette sier mye om de flotte 
treningsforholdene vi har rett utenfor klubben og bidrar godt til miljøet. Samarbeidet betyr i 
praksis lån av følgebåt og båtplasser til utøvere. Alt i alt er det 7 stk på landslaget i 2015.   

Hjemmesiden www.skk.no 

Hjemmesiden har blitt godt vedlikeholdt i 2015. Dette skyldes i stor grad at vi har brukt et tidligere 
medlem Peter Ribe til å lage nye hjemmesider for oss. Vi retter en stor takk til Karen Zaborowski 
som har oppdatert oss alle på hendelser og resultater rundt klubben.  
  

Stevnearrangør 

Strand KK arrangerte følgende stevner i 2015: 

• Strandpromenaden 

• Klubbmesterskapet  

I 2016 er følgende stevner planlagt arrangert av Strand KK: 

• Regionalt stevne i Koksa: 200m og 500m 

• Nordisk maratonpadling i Koksa 11-12.Juni  – uttagningsstevne for VM. 

Vi vil rette en STOR takk til alle medlemmer og andre som har stilt opp som frivillige og sørget for 
at vi som klubb lykkes så godt med arrangementene.   

Koksa 

Vi opplever stor vekst i bolig- og næringsutvikling på Fornebu og det blir stadig viktigere å arbeide 
for at Koksabukta skal  bestå som trenings- og konkurranseområde for padling (og roing). De 2 
siste årene har vi derfor lagt vekt på å arrangere lokale stevner i Koksa selv om det mangler litt på 
den tekniske standarden.  

Ingeborg Rasmussen er den i styret som arbeider med Koksa og holder kontakten med grunneier 
der vi på 70-tallet satte opp et lite hus til stevnesekretariat.  

http://www.skk.no


Oppsummering og Takk! 

Det har vært nok et godt år for Strand Kajakk-klubb. Vi har en passe stor medlemsmasse, 
økonomien er tilfredsstillende og de sportslige resultatene viser bredde og vi ser muligheter for 
flere flotte sportslige resultatet i fremtiden. Grunnlaget for god drift og sportslige fremganger i 2016 
er tilstede og ser frem til nok en sesong.  

En spesiell takk til alle som har bidratt på ulike måter i driften av klubben, i tilrettelegging av 
treninger, arrangering av stevner, i styrearbeid, dugnadsinnsats m.m. Takk for i år.  

Ole-Andreas Isdahl/s/                    Ingeborg Rasmussen /s/              Bjørn Inge Tønnessen /s/       
  

 

      Kristin Johansen /s/                  Siv Utne /s/                            Karen Zaborowski /s/     

          
        Magnus Hamar /s/                       Asbjørn Bakken /s/                    Clive Jones /s/ 
  

                           




